

Among the most promising DJ-producers of her generation, Carla Schmitt brings a refreshing vibe to the French techno scene.

Her music, both melodic and groovy, is accompanied by a dark and sensual energy, resulting in an emotionally charged experience. With a foundation in her background as a dancer and a refined artistic sensibility, she enriches her artistic universe with multiple qualities.

Carla Schmitt, a self-taught artist, shines by writing and choreographing 'Red Ambition' on Exhale. Supported by Gomboc Records and Voxnox, she has released two EPs with Dusk Records and KR, each contributing to the unique tapestry of her musical journey. In line with her artistic direction, she launches the Vibrate events—a genuine safe haven that goes beyond mere mixing. Her events bring together an audience as passionate and liberated as she is.

Gradually making her mark in Europe's most iconic clubs, Carla Schmitt embarks on meeting her international audience through tours, including North America and Asia.

—

Parmi les DJ-Productrice les plus prometteuses de sa génération, Carla Schmitt insuffle un vent de fraîcheur sur la scène techno française.

À la fois mélodieuse et groovy, sa musique se complète par une énergie sombre et sensuelle à l'origine d'une proposition émouvante. Forte de cette fondation, elle enrichit son univers artistique de par ses multiples qualités, grâce à son passé de danseuse et une sensibilité artistique aiguisée. Son message artistique s'incarne pleinement à travers des prestations qui métamorphosent l'ambiance en une communion enivrante, à l'aube d'instantanés hors du temps et mémorables.

Carla Schmitt, autodidacte accomplie, brille en écrivant et chorégraphiant "Red Ambition" sur Exhale. Soutenue par Gomboc Records et Voxnox, elle signe également deux EP chez Dusk Records et KR. Dans la continuité de cette direction artistique, elle lance les soirées Vibrate. Véritable safe-place qui dépasse le simple cadre du mix, ses événements réunissent un public aussi passionné et libéré qu'elle.

Commençant peu à peu à s'implanter dans les clubs d'Europe les plus mythiques, Carla Schmitt se lance à la rencontre de son public international avec des tournées, notamment en Amérique du Nord ou en Asie.